



makes a difference



Genuine Kärcher Electric & Gas Accessories

5.964-744.0 (2012.08) V2



www.KarcherResidential.com | **1-800-537-4129**



Deck & Driveway (Electric Units)

T250 Deck and Driveway Cleaner

Cleaning a large area such as a deck with regular spray wand can be time consuming and may leave behind streaks. The T250 cleans an 11" area with every pass and eliminates streaks by keeping its nozzles at a fixed height from the surface. The T250 employs dual spray nozzles which spin at high speed for optimum, professional cleaning results. **Safe to use on wood and composite decks**

PN: 2.642-451.0



PS40 Powerscrubber

The hard surface PS40 Power Scrubber has three integrated high pressure nozzles and a stiff bristle design for removing stubborn dirt and stains quickly and efficiently. Suitable for a wide variety of hard surfaces and ideal for scrubbing concrete, pool areas, steps and hard to reach areas.

PN: 2.642-582.0



T400 Deck and Driveway PLUS Edge Cleaner

For cleaning surfaces and edges such as patios, decks and driveways without splash back, there is no better solution than Kärcher's T400 Deck and Driveway PLUS Edge Cleaner. The T400 cleans an 11" area with every pass and eliminates streaks by keeping its nozzles at a fixed height from the surface. For additional power and effective cleaning of corners and edges, simply switch cleaning mode from "surface cleaner" to "edge cleaner" quickly and easily. The T400 employs dual spray nozzles which spin at a high speed and is also equipped with a power nozzle specifically designed to spray along edges and in corners, cleaning both wide areas and edges

Safe for use on wood and composite decks

PN: 2.641-647.0



Brushes (Electric Units)

Standard Wash Brush

Made with extra soft synthetic bristles that are safe for all painted surfaces. Automatically dispenses detergent to help remove dirt and grime. Ideal for use on cars, trucks, motorcycles, boats, patio furniture and other delicate surfaces. Easily attaches to the trigger gun.

PN: 2.642-859.0



Rotating Wash Brush

Incoming water pressure causes inner brushes to rotate, providing the right amount of agitation to easily remove stubborn dirt and debris. Detergent dispenses through the brush providing even distribution and effortless cleaning of most flat surfaces...excellent for use on cars, boats, house siding, patio furniture, shutters, windows and more.

PN: 2.642-786.0



Wheel Rim Brush

An ideal accessory for cleaning wheel rims and spokes. The high quality bristles clean hard to reach wheel areas on vehicles, motorcycles, bicycles and more. Featuring an ergonomic handle, this brush also automatically dispenses detergent reducing the amount of time and effort it takes to get your wheels clean.

PN: 2.642-186.0



Adjustable Rotating Wash Brush

Incoming water pressure causes inner brushes to rotate, providing the right amount of agitation to easily remove stubborn dirt and debris. Detergent dispenses through the brush providing even distribution and effortless cleaning. The 180° adjustable joint on handle makes it the perfect accessory for cleaning hard to reach areas and is excellent for use on cars, boats, house siding, patio furniture, shutters, windows and more.

- Dial to adjust speed and detergent flow
- Easy to replace bristles

PN: 2.640-907.0



Wands (Electric Units)

Right Angle Wand

Ideal for cleaning wheel wells, vehicle roofs, and other hard-to-reach areas. The 90° angle on the end of this metal wand (30" long assembled) makes it easy to clean the roof area of trucks and SUV's, as well as remove mud and other debris from wheel wells. Great for cleaning gutters, especially when paired with a Kärcher extension wand.

PN: 2.640-741.0

Four Piece Extension Wand

Increase your reach by up to 66" with this extension wand. Four aluminum sections combine to create lengths of 33", 51" or 66" fully assembled. Attaches easily and securely to the trigger gun of your Kärcher pressure washer.

PN: 2.640-746.0

Foam Nozzle Wand

Ideal for applying a thick heavy foam on all surfaces, especially vehicles. Connects directly to the trigger gun. Fits most Kärcher pressure washers up to 2300 PSI.

PN: 2.641-848.0

Chassis Cleaner

The Chassis Cleaner is designed to reach the underside of vehicles and remove corrosive sediments deposited over time. A build-up of salt, oil, or mud can cause severe long term damage to any vehicle if left untreated. The Chassis Cleaner is designed with dual upward pointing spray nozzles which spin at a high speed to safely clean your vehicle chassis.

PN: 2.642-561.0





makes a difference



Specialty Kits (Electric Units)

25ft Pipe Cleaning Kit

The pipe cleaner uses four backward firing high pressure water jets to propel itself through pipes and downspouts while breaking up and evacuating built-up debris and grime. The kink resistant flexible hose includes measurement markings and a ring to indicate your progress. Connect directly to the trigger gun.

PN: 2.642-183.0



Water Suction Hose

(also works with Gas)

Our Water Suction Hose with Filter connects to your Kärcher pressure washer's water inlet, allowing you to use ponds, water buckets and tanks as an alternate source of water.

PN: 2.643-101.0



Universal Brush Kit

(also works with Gas)

Our Universal Wash Brush Kit includes a Soft Bristle Wash Brush, a Rotating Wash Brush and a set of five adapters which allow the brushes to be used with most pressure washers with a water flow of 4.0 GPM (gallons per minute) or less, including all Kärcher electric and gasoline pressure washers.

PN: 2.614-222.0



Garden Hose Quick Connect Replacement Kit

(also works with Gas)

Replaces garden hose quick connect adapters on Kärcher electric pressure washers. Also used to convert threaded connectors of other major brands.

PN: 2.645-221.0



Hose (Electric Units)

25ft Extension Hose

Connects directly to the high pressure water outlet on your pressure washer and to your existing high pressure hose on the other end. Fits most Kärcher electric pressure washers up to 2000 PSI. Select your connection type below.

Quick Connect: PN: 2.642-588.0

Clip Style: PN: 2.642-587.0





makes a difference

Replacement Items (Electric Units)

Trigger Gun:

Available in: Quick Connect and Clip Connection

Quick Connect: PN: 2.642-581.0

Clip Connect: PN: 2.642-580.0



Quick Connect



Clip Connection

Replacement Trigger Gun Kit w/ 25' Hose

25 ft. Quick Connect high-pressure hose easily and securely attaches to the trigger gun. Included is a Quick Connect adapter that permits rapid attachment of the high-pressure hose. You can leave the Quick Connect adapter attached to your pressure washer for ongoing convenience. Trigger Gun is designed to work with Kärcher electric pressure washers up to 2000 PSI. Note: Not compatible with pressure washers with an onboard hose reel.

PN: 2.642-708.0



DirtBlaster® Wand

The DirtBlaster® uses patented technology to increase the effective pressure of your Kärcher electric pressure washer by up to 50%. It is ideal for areas where more intense cleaning is needed.

PN: 2.642-863.0



Vario Power Wand

Allows you to easily switch between low and high pressure, and everything between, while you clean. Simply dial in the desired amount of pressure right on the wand. Automatically dispenses detergent at the low pressure setting.

PN: 2.642-888.0



25ft Replacement Hose

Fits Kärcher electric pressure washers up to 2000 PSI. Select your connection type below.

Quick Connect: PN: 2.642-583.0

Clip Connect: PN: 2.640-850.0



O-Ring Set

(Use for Electric and Gas Units)

Easily replace your pressure washer's O-rings. Set includes O-rings for the high pressure hose and attachments including spray wands, brushes and more.

PN: 2.641-005.0





Deck & Driveway (Gas Units)

T350 Large Surface Area Cleaner

The T350 works with Kärcher gasoline pressure washers rated 2400-2650 PSI and is recommended for cleaning surfaces such as patios, decks and driveways. The T350 cleans an 11" area with every pass and eliminates streaks by keeping its nozzles at a fixed height from the surface. The T350 employs dual spray nozzles which spin at high speed for optimum, professional cleaning results.

Safe for use on wood and composite decks

PN: 2.641-005.0



Specialty Kit (Gas Units)

Universal Brush Kit

(also works with Electric)

Our Universal Wash Brush Kit includes a Soft Bristle Wash Brush, a Rotating Wash Brush and a set of five adapters which allow the brushes to be used with most pressure washers with a water flow of 4.0 GPM (gallons per minute) or less, including all Kärcher electric and gasoline pressure washers.

PN: 2.641-222.0



Garden Hose Quick Connect Replacement Kit

(also works with Gas)

Replaces garden hose quick connect adapters on Kärcher electric pressure washers. Also used to convert threaded connectors of other major brands.

PN: 2.645-221.0





makes a difference

Nozzles (Gas Units)

5 Pc Quick Connect Nozzles

The Kärcher 5-piece Nozzle Kit is available for gas powered pressure washers and designed with our quick connect system for added convenience. The kit offers a wide range of stream patterns that include: 0° (Concentrated Pencil Jet), 15° (High Performance), 25° (Multi-Purpose), 40° (Sensitive Surface), and 65° (Low Pressure Detergent) Application Rated for 2600 PSI to 3100 PSI.

PN: 8.922-793.0



DirtBlaster® Nozzle

This nozzle features a high-pressure pencil jet which rotates at approximately 4,000 RPM to provide a wider cleaning area. Increases the effective cleaning pressure by up to 50% and is unsurpassed at removing stubborn dirt and solvents. Rated for Kärcher gas pressure washers with a PSI of 2600-3600. Not recommended for delicate or painted surfaces.

PN: 2.640-856.0



Hose (Gas Units)

50ft Extension/Replacement Hose:

Compatible with: Quick Connect and Threaded Connection

Constructed from commercial grade rubber, resist kinking and able to withstand pressure up to 4000 PSI. Includes required adapters to work with all Kärcher gasoline pressure washers.

PN: 9.558-124.0



Water Suction Hose

(also works with Electric)

The Water Suction Hose with Filter connects to your Kärcher pressure washer's water inlet, allowing you to use ponds, lakes, buckets, tanks and rain barrel as an alternate source of water.

PN: 2.642-743.0



Detergents & Protectants

(Electric and Gas Units)

Multipurpose Cleaner

Highly concentrated formulation (20X) that produces 20 gallons of ready-to-use detergent. Safe to use on wood, cement, siding, tile, stone, brick and almost any surface. The customized deep cleaning formulation leaves no residue behind, providing exceptional results every time.

PN: GALLON: 9.558-119.0 / QUART: 9.558-120.0

Vehicle Wash and Wax

Highly concentrated formulation (20X) that produces 20 gallons of ready-to-use detergent. Safe on all automotive finishes (cars, SUV's, trucks, campers, ATV's, motorcycles, trailers, RV's, and more). This revolutionary formulation contains a special blend of water-reactive polymers and waxes for spot-free cleaning with a superior shine.

PN: GALLON: 9.558-121.0 / QUART: 9.558-122.0

The quart container features a unique Tru-Measure System which takes the guesswork out of diluting the concentrate. Fill the reservoir once for electric pressure washers and four times for gas pressure washers. Tru-Measure makes it easy to use just the right amount of detergent. The gallon bottle features an easy pour handle to prevent spilling and waste. The clear container allows you to easily gauge the remaining amount of detergent.

Pump Guard

Kärcher's environmentally friendly Pump Guard is specifically formulated to prolong the life of your pressure washer. This custom solution will protect your pressure washer from corrosion, premature wear and freezing (down to -25°F). It also adds lubrication to your pressure washer's valves and seals to prevent sticking in the future. Ordinary anti-freeze is insufficient in this respect and is not recommended. Works with all Kärcher electric and gas powered pressure washers. Put your guard up today!

PN: 9.558-998.0

***REQUIRED FOR WINTER STORAGE**

Protects from damage that can occur when residual water freezes within the pump.

**KÄRCHER®**

makes a difference

20x

1 GAL = 20 GAL
1 QT = 5 GAL

Built in
"Tru-Measure"
System



- Recommended for most indoor and outdoor surfaces
- Cleans wood, brick, house siding, stone, tile, and mores
- Gentle enough to wash by hand

Built in
"Tru-Measure"
System



- Spot-Free cleaning
- Superior shine
- Safe for ALL automotive finishes
- Gentle enough to wash by hand



- Lubricates and conditions pump seals, improves pump life and performance
- Specially formulated for Kärcher gas and electric pressure washers
- Required for winter storage



makes a difference

V.I.P. Product Registration

To ensure you receive the best service possible and the **“peace of mind”** you deserve, please complete our convenient online registration form for **exclusive V.I.P. membership**.

Benefits of Registration

- Will help you obtain more efficient warranty service
- Serves as a “verification of registration” if ever lost due to fire, flood, or theft
- Will help provide valuable insight regarding the development of new products
- **Access to special offers**
- Helpful hints on how to make the most of your product
- Exclusive information on new products and innovations



www.karcher-register.com

Complete the online registration form and sign-up to access exclusive **V.I.P.** membership offers.

We hope you enjoy your new pressure washer. For more helpful hints on how to get the most out of your Kärcher products, please visit **www.KarcherResidential.com**

Keep the following information for your records:

Location of Purchase:

Date of Purchase:

Serial Number:

Model Number:

Be sure to retain your sales receipt as proof of purchase for warranty coverage.



makes a difference



Accessoires Kärcher d'origine pour appareils électriques et à essence

5.964-744.0 (2012.08) V2



www.KarcherResidential.com | **1-800-537-4129**



Pour terrasses et entrées (appareils électriques)

Nettoyeur T250 pour terrasses et entrées

Le nettoyage d'une grande surface, comme une terrasse, avec une lance de pulvérisation ordinaire peut prendre beaucoup de temps et laisser des traces. Le nettoyeur T250 nettoie une surface de 28 cm (11 po) lors de chaque passage et élimine les traces grâce au maintien du bec à une distance uniforme par rapport à la surface. Le nettoyeur T250 mise sur des bacs vaporisateurs doubles qui tournent à grande vitesse pour un nettoyage optimal de qualité professionnelle.

Utilisation sans danger sur les terrasses de bois et de matériaux composites

PN: 2.642-451.0



Brosse Pour Surface Dure PS40

La brosse pour surface dure PS40 pour revêtements durs comporte trois bacs à haute pression intégrés et une brosse à poils durs pour éliminer les saletés et les taches tenaces rapidement et efficacement. Convient à un vaste éventail de surfaces dures; idéal pour récurer le béton, les abords de la piscine, les escaliers et les endroits difficiles à atteindre.

PN: 2.642-582.0



Nettoyeur T400 pour terrasses et entrées

PLUS nettoyeur de bordures

Pour nettoyer les surfaces et les bordures de la cour, la terrasse et l'entrée sans éclaboussures, le nettoyeur T400 pour terrasses et entrées de Kärcher avec nettoyeur de bordures est la solution optimale. Le nettoyeur T400 nettoie une surface de 28 cm (11 po) lors de chaque passage et élimine les traces grâce au maintien du bec à une distance uniforme par rapport à la surface. Pour une puissance accrue et une efficacité supérieure de nettoyage des recoins et des bordures, il suffit de passer du mode « surface » au mode « bordures ». Le changement de mode est facile et rapide. Le nettoyeur T400 mise sur des bacs vaporisateurs doubles qui tournent à grande vitesse. De plus, il est doté d'un bec injecteur conçu spécialement pour vaporiser le long des bordures et dans les recoins pour nettoyer les grandes surfaces tout en lavant les rebords. **Utilisation sans danger sur les terrasses de bois et de matériaux composites**

PN: 2.641-647.0



Le plus grand fabricant de Nettoyeurs à pression au monde

Brosses (appareils électriques)

Brosse de nettoyage standard

Brosse dotée de soies synthétiques extradouces pour une utilisation sécuritaire sur toutes les surfaces peintes. Cette brosse distribue automatiquement le détergent pour faciliter l'élimination des saletés et de la crasse. Idéal pour nettoyer les voitures, les camions, les motocyclettes, les bateaux, le mobilier d'extérieur et autres surfaces délicates. Se fixe aisément au pistolet à détente.

PN: 2.642-859.0



Brosse de nettoyage rotative

La pression d'alimentation en eau entraîne la rotation des brosses internes et génère l'impulsion adéquate pour éliminer facilement les saletés et les débris tenaces. Le détergent est distribué par la brosse pour une application uniforme et un nettoyage sans effort de la plupart des surfaces planes... Brosse idéale pour nettoyer les voitures, les bateaux, les revêtements extérieurs, le mobilier d'extérieur, les volets, les fenêtres, et plus encore.

PN: 2.642-786.0



Brosse pour jantes

Accessoire idéal pour nettoyer les jantes et les rayons des roues. Les poils de qualité supérieure nettoient les surfaces difficiles à atteindre des roues de véhicules, motocyclettes, bicyclettes et plus. Dotée d'une poignée ergonomique, cette brosse distribue automatiquement le détergent, ce qui réduit le temps et les efforts requis pour nettoyer vos roues.

PN: 2.642-186.0



Brosse de nettoyage rotative réglable

La pression d'alimentation en eau entraîne la rotation des brosses internes et génère l'impulsion adéquate pour éliminer facilement les saletés et les débris tenaces. Le détergent est distribué par la brosse pour une application uniforme et un nettoyage sans effort. Grâce à la poignée est dotée d'une articulation à angle de 180° réglable, il s'agit du parfait accessoire pour nettoyer les endroits difficiles à atteindre. Cette brosse est idéale pour nettoyer les voitures, les bateaux, les revêtements extérieurs, le mobilier d'extérieur, les volets, les fenêtres, et plus encore.

- Sélecteur pour le réglage de la vitesse et du débit de détergent
- Soies faciles à remplacer

PN: 2.640-907.0



Lances (appareils électriques)

Lance à angle droit

Idéal pour nettoyer les cages de roue, le toit des véhicules et les endroits difficiles à atteindre. Grâce à l'angle de 90° de l'embout de cette lance métallique (76 cm/30 po, assemblée), il est facile de nettoyer le toit des camions et des VUS et d'éliminer la boue et les autres débris des cages de roue. Parfait pour nettoyer les gouttières, surtout lorsqu'elle est assemblée avec un tube rallonge Kärcher.

PN: 2.640-741.0

Tube rallonge, quatre pièces

Pour prolonger votre portée jusqu'à 1,7 m (66 po). Quatre sections en aluminium qui se combinent pour créer un tube de 0,8, 1,3 ou 1,7 m (33, 51 ou 66 po) lorsqu'elles sont assemblées. Se fixe aisément et solidement au pistolet à détente de votre nettoyeur à pression Kärcher.

PN: 2.640-746.0

Lance moussante

Accessoire idéal pour appliquer une mousse dense sur toutes les surfaces, particulièrement les véhicules. Se fixe directement au pistolet à détente. Compatible avec la plupart des nettoyeurs à pression Kärcher – pression maximale de 2 300 lb/po².

PN: 2.641-848.0

Nettoyeur pour châssis

Le nettoyeur pour châssis est conçu pour nettoyer le dessous des véhicules et pour éliminer les dépôts corrosifs accumulés au fil du temps. Sans traitement, une accumulation de sel, d'huile ou de boue peut causer des dommages étendus et durables au véhicule. Le nettoyeur pour châssis comporte des becs vaporisateurs doubles orientés vers le haut, qui tournent à grande vitesse pour nettoyer le châssis des véhicules en toute sécurité.

PN: 2.642-561.0





makes a difference



Trousses spécialisées (appareils électriques)

Trousse de nettoyage de tuyauterie, 7,6 m (25 pi)

Le nettoyeur pour tuyauterie génère quatre jets d'eau à haute pression et circulation inverse pour se propulser dans les tuyaux et les tuyaux de descente tout en délogeant et évacuant les débris et les saletés. Le tuyau souple à l'épreuve des faux plis comporte des marques de mesure et un anneau pour indiquer la progression du nettoyeur. Se fixe directement au pistolet à détente.

PN: 2.642-183.0



Tuyau d'aspiration de l'eau

(également compatible avec les appareils à essence) Notre tuyau souple avec filtre pour aspirer l'eau se fixe à l'entrée d'eau de votre nettoyeur à pression Kärcher, ce qui vous permet d'utiliser un plan d'eau, des seaux ou des réservoirs comme source d'alimentation en eau de rechange.

PN: 2.643-101.0



Ensemble de brosses universel

(également compatible avec les appareils à essence) Notre ensemble de brosses universel comprend une brosse de nettoyage à soies souples, une brosse rotative et un jeu de cinq adaptateurs pour adapter les brosses à la plupart des nettoyeurs à pression d'un débit de 15 L/min (4 gal/min) ou moins, dont tous les nettoyeurs à pression électriques et à essence de Kärcher.

PN: 2.614-222.0



Ensemble de remplacement à connexion rapide pour boyau d'arrosage

(également compatible avec les appareils à essence) Utilisez comme remplacement d'adaptateurs à connexion rapide sur les boyaux d'arrosage pour les nettoyeurs à haute pression électrique Kärcher. Peut aussi convertir en connexion rapide les raccords filetés des autres marques majeures ainsi que les nettoyeurs à haute pression à essence.

PN: 2.645-221.0



Tuyau souple (appareils électriques)

Tuyau de rallonge souple de 7,6 m (25 pi)

Le tuyau se fixe directement à la sortie d'eau à haute pression et au tuyau souple à haute pression de votre nettoyeur. Compatible avec la plupart des nettoyeurs à pression Kärcher – pression maximale de 2000 lb/po². Sélectionnez le type de raccord ci-dessous.

Raccord à connexion rapide: PN: 2.642-588.0

Raccord à pince: PN: 2.642-587.0



Pièces de rechange (appareils électriques)

Pistolet à détente:

Modèles offerts : Raccord à connexion rapide et à pince

Raccord à connexion rapide: PN: 2.642-581.0

Raccord à pince: PN: 2.642-580.0



Quick Connect



Clip Connection

Pistolet à détente de rechange Ensemble avec tuyau souple de 7,6 m (25 pi)

Le tuyau souple de 7,6 m (25 pi) à haute pression avec raccord à connexion rapide se fixe aisément et solidement au pistolet à détente. Comprend un adaptateur à connexion rapide pour fixer rapidement le tuyau souple à haute pression. Il est possible de laisser l'adaptateur à connexion rapide raccordé au nettoyeur à pression pour plus de commodité. Le pistolet à détente est conçu pour l'utilisation avec les nettoyeurs à pression électriques de Kärcher à pression maximale de 2 000 lb/po². Remarque : Non compatible avec les nettoyeurs à pression comportant un dévidoir intégré.

PN: 2.642-708.0



Lance DirtBlaster®

La lance DirtBlaster® mise sur une technologie brevetée pour augmenter jusqu'à 50 % la pression efficace de votre nettoyeur à pression électrique de Kärcher. Voilà l'accessoire idéal pour les surfaces nécessitant un nettoyage plus intense.

PN: 2.642-863.0



Lance Vario Power

Accessoire permettant de passer facilement du réglage de basse pression au réglage à pression élevée, et de sélectionner toutes les pressions entre ces réglages lors du nettoyage. Il suffit de sélectionner la pression désirée à l'aide du sélecteur sur la lance. La lance distribue automatiquement le détergent lorsque le réglage de basse pression est activé.

PN: 2.642-888.0



Tuyau souple de rechange, 7,6 m (25 pi)

Compatible avec la plupart des nettoyeurs à pression Kärcher à pression maximale de 2 000 lb/po². Sélectionnez le type de raccord ci-dessous.

Raccord à connexion rapide: PN: 2.642-583.0

Raccord à pince: PN: 2.640-850.0



Jeu de joints toriques

(appareils électriques et à essence)

Pour remplacer facilement les joints toriques de votre nettoyeur à pression. L'ensemble comprend des joints toriques pour le tuyau souple et les accessoires à haute pression, dont les lances de pulvérisation, les brosses et autres.

PN: 2.641-005.0





Pour terrasses et entrées (appareils à essence)

Nettoyeur T350 pour grandes surfaces

Le nettoyeur T350 est compatible avec les nettoyeurs à pression à essence de Kärcher pourvus d'une pression nominale de 2 400 à 2 650 lb/po². Ce nettoyeur est recommandé pour nettoyer la cour, la terrasse et l'entrée. Le nettoyeur T350 nettoie une surface de 28 cm (11 po) lors de chaque passage et élimine les traces grâce au maintien du bec à une distance uniforme par rapport à la surface. Le nettoyeur T350 mise sur des becs vaporisateurs doubles qui tournent à grande vitesse pour un nettoyage optimal de qualité professionnelle. **Utilisation sans danger sur les terrasses de bois et de matériaux composites**
PN: 2.641-005.0



Trousses spécialisées (appareils à essence)

Ensemble de brosses universel

(également compatible avec les appareils électriques)
Notre ensemble de brosses universel comprend une brosse de nettoyage à soies souples, une brosse rotative et un jeu de cinq adaptateurs pour adapter les brosses à la plupart des nettoyeurs à pression d'un débit de 15 L/min (4 gal/min) ou moins, dont tous les nettoyeurs à pression électriques et à essence de Kärcher.

PN: 2.641-222.0



Ensemble de remplacement à connexion rapide pour boyau d'arrosage

(également compatible avec les appareils à essence)
Utilisez comme remplacement d'adaptateurs à connexion rapide sur les boyaux d'arrosage pour les nettoyeurs à haute pression électrique Kärcher. Peut aussi convertir en connexion rapide les raccords filetés des autres marques majeures ainsi que les nettoyeurs à haute pression à essence.

PN: 2.645-221.0



Buses (appareils à essence)

Jeu de cinq buses à connexion rapide

Le jeu de cinq buses à connexion rapide de Kärcher est compatible avec les nettoyeurs à pression à essence; les buses comportent des raccords à connexion rapide pour une commodité accrue. L'ensemble vous permet d'utiliser un vaste éventail de types de jets, dont les suivants : 0° (jet crayon concentré), 15° (haute performance), 25° (usages multiples), 40° (surfaces délicates) et 65° (faible pression avec détergent) – pression d'utilisation: 2 600 à 3 100 lb/po2.

PN: 8.922-793.0



Buse DirtBlaster®

Cette buse, qui produit un jet crayon à haute pression, tourne à un régime d'environ 4 000 tr/min pour couvrir une plus grande surface lors du nettoyage. Cette buse augmente l'efficacité de nettoyage jusqu'à 50 % et est dotée d'un pouvoir inégalé d'élimination des saletés et solvants tenaces. Compatible avec les nettoyeurs à pression à essence de Kärcher pourvus d'une pression nominale de 2 600 à 3 600 lb/po2. Non recommandé sur les surfaces peintes ou dotées d'une finition délicate.

PN: 2.640-856.0



Tuyaux souples (appareils à essence)

Tuyaux souples de recharge/pour rallonge, 15,2 m (50 pi):

Compatible avec : Raccord à connexion rapide ou fileté

Fait de caoutchouc de calibre commercial, à l'épreuve des faux plis et résistant à la pression élevée jusqu'à 4 000 lb/po2. Comprend les adaptateurs requis pour le branchement à tous les nettoyeurs à pression à essence de Kärcher.

PN: 9.558-124.0



Tuyau d'aspiration de l'eau

(également compatible avec les appareils électriques)

Notre tuyau souple avec filtre pour aspirer l'eau se fixe à l'entrée d'eau de votre nettoyeur à pression Kärcher, ce qui vous permet d'utiliser un plan d'eau ou un lac, des seaux, des réservoirs ou une citerne pluviale comme source d'alimentation en eau de recharge.

PN: 2.642-743.0



Détergents et produits protecteurs (appareils électriques et à essence)

Produits nettoyants à usages multiples

Formule ultraconcentrée (20X) qui produit 75,7 L (20 gal) de détergent prêt à l'emploi. Utilisation sans danger sur les surfaces de bois et de béton, les revêtements extérieurs, le carrelage, la pierre, la brique et presque toutes les surfaces. Cette formule de nettoyage en profondeur personnalisée ne laisse aucun résidu et procure des résultats exceptionnels lors de chaque utilisation.

PN: 3,8 L (1 gal): 9.558-119.0 / 473 ml (1 pinte): 9.558-120.0

Nettoyant et cire pour véhicules

Formule ultraconcentrée (20X) qui produit 75,7 L (20 gal) de détergent prêt à l'emploi. Utilisation sans danger sur toutes les finitions automobiles (voitures, VUS, camions, autocaravanes, VTT, motocyclettes, remorques, véhicules de plaisance et autres). Cette formule révolutionnaire contient un mélange spécial composé de cires et de polymères hydroréactifs pour un nettoyage sans traces et un lustre supérieur.

PN: 3,8 L (1 gal): 9.558-121.0 / 473 ml (1 pinte): 9.558-122.0

Le récipient de 473 ml (1 pinte) comporte un système de mesure Tru-Measure unique, qui élimine tout doute lors de la dilution de la formule concentrée. Remplissez le réservoir une fois pour les nettoyeurs à pression électriques ou quatre fois pour les nettoyeurs à essence. Le système de mesure Tru-Measure facilite l'utilisation de la quantité adéquate de détergent. La bouteille de 3,8 L (1 gal) comporte une poignée facilitant le transvaseage afin d'éviter les dégâts et le gaspillage. Le récipient transparent vous permet de voir facilement la quantité de détergent restante.

Solution de protection pour la pompe

La solution de protection écologique de Kärcher est spécialement formulée pour prolonger la vie de votre nettoyeur à pression. Cette solution personnalisée protège votre nettoyeur à pression contre la corrosion, l'usure prématurée et le gel (jusqu'à -31 °C/-25 °F). De plus, elle lubrifie les valves et les joints d'étanchéité de votre nettoyeur à pression afin d'éviter toute adhérence éventuelle. L'utilisation d'un antigel ordinaire est insuffisante à cet égard et n'est pas recommandée. Convient à tous les nettoyeurs à pression électriques et à essence de Kärcher. Protégez votre appareil aujourd'hui!

PN: 9.558-998.0

****REQUIS POUR LE REMISAGE HIVERNAL***

Protection contre les dommages qui peuvent survenir lors du gel de l'eau résiduelle dans la pompe.

makes a difference

20x 1 GAL = 20 GAL
1 PINT = 5 GAL



**SYSTEME INTEGRE
"PRE-REMPLISSAGE"**



- Recommandé pour la plupart des surfaces intérieures et extérieures
- Nettoie le bois, la brique, les revêtements extérieurs, la pierre, le carrelage et autres surfaces
- Assez doux pour le lavage à main



**SYSTEME INTEGRE
"PRE-REMPLISSAGE"**



- Nettoyage sans traces
- Lustre supérieur
- Sécuritaire pour TOUTES les finitions automobiles
- Assez doux pour le lavage à main



- Lubrifie et conditionne les joints d'étanchéité de la pompe; accroît la durée de vie et la performance de la pompe
- Spécialement formulé pour les nettoyeurs à pression électriques et à essence de Kärcher
- Requis pour le remisage hivernal

Enregistrement de produit **V.I.P.**

Afin de vous offrir un service optimal et la « **tranquillité d'esprit** » à laquelle vous avez droit, veuillez remplir le formulaire d'enregistrement en ligne pratique pour obtenir une adhésion **VIP**.

Avantages de l'adhésion

- Service de garantie plus efficace
- Constitue une « confirmation de l'enregistrement » en cas de perte à la suite d'un incendie, d'une inondation ou d'un vol
- Permet d'obtenir des renseignements précieux sur la mise au point de nouveaux produits
- Accès à des offres spéciales
- Conseils utiles pour l'utilisation optimale de votre produit
- Renseignements exclusifs concernant les nouveaux produits et les innovations



www.karcher-register.com

Remplissez le formulaire d'enregistrement en ligne et inscrivez-vous pour obtenir des offres exclusives destinées aux adhérents **VIP**.

Nous espérons que votre nouveau nettoyeur à pression vous plaira. Pour d'autres conseils utiles pour profiter de tous les avantages de vos produits Kärcher, veuillez visiter le site **www.KarcherResidential.com**

Conservez les renseignements suivants dans vos dossiers:

Lieu de l'achat:

Date d'achat:

Numéro de série:

Numéro de modèle:

Veuillez conserver le reçu de vente comme preuve d'achat aux fins de la garantie.